

Spring 2019

Dear McCall School Parent/Guardian,

My name is Aimee Schaar and I'm excited to be our school's Box Tops for Education™ Coordinator this year!

Clipping Box Tops is an easy way to help earn cash for our school. Each one is worth 10¢! Just look for the pink Box Tops on hundreds of products, clip them, and send them to school. The class that collects the most Box Tops will receive an ice cream party at the end of the school year (500 Box Top minimum). Don't forget to ask friends, neighbors, coworkers, and other family members to save Box Tops for your McCall student! For more information on Box Tops, including a list of participating products, go to www.BTFE.com.

Last school year, we earned over \$1,100 for our school from Box Tops and used the money to support ongoing school needs, including Education Works, textbooks, and technology. This school year, our goal is to earn \$1,100. This year, we received a check for \$880.90! We're on track to beat last year's total! Our next collection date is Friday, February 1.

Below are examples of what a Box Top looks like and how to tell if a Box Top is valid for submission. Each Box Top must have a visible product code and expiration date in order to be counted. Box Tops that are expired, missing the product code, and/or missing the expiration date are not valid for submission and will not be counted toward the class competition.





If you have any questions, please don't hesitate to contact me.

Thanks for your support!

Aimee Schaar

Email: Aimoose@gmail.com



Spring 2019

Email: Aimoose@gmail.com 亲爱的麦考尔学校家长/监护人,

我的名字是Aimee Schaar,我很高兴今年成为我们学校的Box Tops for Education™协调员!

剪辑BoxTops是帮助我们学校赚取现金的一种简单方法。每个都值10分!只要在数百种产品上寻找粉红色的Box Tops,将它们剪辑并发送到学校。收集最多Box Tops的班級将在学年结束时赢得冰淇淋派对(最少500个)。不要忘了请朋友、邻居、同事和其他家庭成员为您的McCall学生收集Box Tops!有关Box Tops的更多信息,包括参与产品的列表、请访问www.BTFE.com。

上一学年, 我们从Box

Tops为我们学校赚了1,100多美元,并用这笔钱来支持学校的持续教学需求,包括教育工作,教科书和技术。这个学年,我们的目标是赚1100美元。今年,我们收到了880.90美元的支票!我们有望击败去年的总数!我们的下一个收集日期是2月1日星期五。

以下是Box Top的图样以及如何判断Box Top是否有效。每个Box Top必须有可见的产品代码和到期日期才能被计数。已过期的,缺少产品代码和/或缺少有效期的,都不能提交,不会计入班级比赛。





如果您有任何疑问,请与我联系。

感谢您的支持!

克里斯蒂·韦德纳

电子邮箱: Aimoose@gmail.com